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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra w zwi¹zku z kwesti¹ pielêgnowania zieleni miejskiej niepodlegaj¹cej

ochronie konserwatorskiej. Kto prowadzi nadzór nad coraz czêstszym „tworzeniem” strasz¹cych nas
konarów drzew bez ga³êzi? Taka pielêgnacja drzew w miastach prowadzi do powolnej ich wycinki i – jak
siê okazuje – nie z powodu choroby tych drzew, ale dlatego, ¿e one przeszkadzaj¹. Czy Ministerstwo Œro-
dowiska jako resort odpowiedzialny za nasze œrodowisko ma jakiœ nadzór nad tym procederem? Nieste-
ty obawiam siê, ¿e w nied³ugim czasie z polskich miast znikn¹ wszystkie drzewa, bo przeszkadzaj¹ na
przyk³ad powstawaniu kolejnych parkingów, lub z powodu mieszkaj¹cych na tych drzewach ptaków,
które oœmielaj¹ siê œpiewaæ, gwizdaæ… A mieszkañcom miast pozostanie ju¿ tylko szary smog.

Bardzo proszê o szybkie udzielenie odpowiedzi ze wzglêdu na trwaj¹ce szczególnie intensywne prace
przy „pielêgnacji” zieleni w tym okresie.

Z powa¿aniem
Grzegorz Wojciechowski




